
Referat 
 
Grundejerforeningen Hyldebo Generalforsamling 13.04.2019 
 

Dagsorden: 
  
1. Valg af dirigent 
Lone vælges og konstaterer at generalforsamlingen er lovlig indkaldt.  
Præsentation af og velkomst til nye grundejere. 
  
2. Beretning  
Erik gennemgik beretningen, som efterfølgende vil ligge på hjemmesiden.  
Husk ny hjemmesideadresse: www.hyldebo.net  
Erik svarede på spørgsmål fra salen. 
Beretningen blev godkendt. 
 
3. Regnskab.  
Niels gennemgik foreningens regnskab og budget. 
Niels svarede på spørgsmål fra salen. 
Regnskab og budget blev godkendt. 
 
4. Indkomne forslag  
Ingen indkomne forslag. 
 
5. Fastsættelse af honorar til bestyrelsen.  
Det fortsættes som hidtil: intet honorar til bestyrelsen. 
 
6. Godkendelse af budget og kontingent for indeværende år (uændret  
kr. 1.500,00)  
Godkendelse blev vedtaget. 
 
7. Valg af formand eller kasserer  
• På valg: Niels Bülow (ikke villig til genvalg som kasserer)  
Erik vælges til kasserer. 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og -suppleanter  
• Carsten Suhr Jacobsen (villig til genvalg)  
Carsten vælges til formand for 1 år. 
• Sanne Wittenburg, suppleant, (villig til genvalg)  
Sanne vælges til suppleant. 
• Jesper Jessen-Kampp, suppleant, (villig til valg til bestyrelsen) 
Jesper vælges til bestyrelsen.  
Lone Thieme vælges til suppleant. 
9. Valg af bilagskontrollanter og suppleant  
Freddy Jensen (villig til genvalg)  



Freddy vælges. 

Henrik Basse (villig til genvalg) 
Henrik vælges.  
 
Valg af suppleant som bilagskontrollant  
Einar Gjaldbæk Petersen (villig til genvalg)  
Einar vælges. 
 
10. Eventuelt  
Spørgsmål, kommentarer og forslag vedr. drænrør på stranden ved Hyldebo 
Strandvej og ved Sejer Strande både fra salen og fra bestyrelsen. 
Spørgsmål fra salen til det ’hjemløse’ bænkesæt. Bestyrelsen vil skære af benene 
og finde et hensigtsmæssigt sted til bænkesættet. 
Niels opfordrer til at man ikke går henover hans grund men benytter 
trampestien/ralstien. 
Jesper Rosing orienterede om at han og Tipsmark hhv Pilekrogen 13 og 15 lægger 
2 store sten på deres grunde for at forhindre at der køres med arbejdskøretøjer på 
deres grunde. Der vil stadig være passage for gående på ralstien. 
Henrik Basse opfordrede til at kystsikringen ved grøften rykkes tilbage til skrænten. 
Carsten orienterede om at bestyrelsen ser på denne mulighed også. 
 
 
Ref. Sanne Wittenburg 13/4 2019 
                                                                          Gennemlæst og godkendt 
 
                                                                      14/4 2019 Lone Thieme (Dirigent) 


